
Hei,
Forsvarsbygg gjennomfører fortsatt betydelig byggevirksomhet på Kampflybasen på Ørland.
I 2020 investeres det i bygg og anlegg for 1,2 milliarder kroner. Tilsvarende volum ligger i planene for 
2021 og 2022.
Dette betyr at et betydelig antall rådgivende ingeniører, leverandører og egne ansatte i Forsvarsbygg 
som er lokalisert på østlandet har hatt stor nytte av flyforbindelsen  mellom Gardermoen og Ørland.
Det reduserte tilbudet fra 22 november 2020 har imidlertid allerede resultert i at alternativ reiserute via 
Værnes må benyttes, og da spesielt på tirsdag, onsdag og torsdag. Det er betydelig mer tidkrevende og 
kostbart enn en direkte forbindelse. 
 
Med vennlig hilsen
Carl Oscar Pedersen
Utbyggingssjef Ørland
Prosjekt og utvikling – Kapasitet luft
 
Forsvarsbygg 
 
Telefon: 468 70 400
Mobil: +47 907 55 445 
Internett: www.forsvarsbygg.no
 
Besøksadresse: Grev Wedelsplass 5
Postadresse: Postboks  405 Sentrum, 0103 Oslo
 
 

Fra: Erling Eriksen <erling@fi-nor.no> 
Sendt: onsdag 25. november 2020 15:14
Til: Michael Baas Bottenvik-Hartmann <mbottenvikhar@mil.no>; Pedersen, Carl Oscar 
<carl.pedersen@forsvarsbygg.no>
Emne: FW: Flyrute Ørland
Viktighet: Høy
 
Hei!
Denne henvendelsen er på oppfordring fra Ordfører Tom Myrvold.
Er det mulig for dere å gi en kort og hurtig tilbakemelding der dere utdyper litt mer om viktigheten av et 
flytilbud som skisseres under. Sjef 132 luftving har bekreftet at den vedlagte skisse dekker Forsvarets 
behov. Grunnet ordførerens engasjement hadde det vært greit med en mail fra dere der det gis litt mer 
«kjøtt på beinet», som han kan vise til i sine dialoger overfor sentrale aktører i den politiske verden.
Sendes pr mail til Ordfører gjerne med en kopi til meg innen i morgen!
 
Med vennlig hilsen 
Erling Eriksen 
 
Senior Advisor, Lt. Col. (ret.) 
+47 918 55 264 | erling@fi-nor.no 
Rådhusgata 6, 7130 Brekstad 
 

http://www.forsvarsbygg.no/
mailto:erling@fi-nor.no


 
FI 
Verkstedvegen 4, 7125 Vanvikan 
www.fi-nor.no  
  
FI INDUSTRIHAGE | NCE AQUATECH CLUSTER | MIDSEC | OCEAN AUTONOMY CLUSTER | FORNYBARKLYNGEN |  
SMART WATER NORWAY | SMART GRID SERVICES CLUSTER | FORSVARSKOORDINATOR | DISTRIKTFORSK | INKUBASJON 
 
 
 
 

Fra: Myrvold Tom <Tom.Myrvold@orland.kommune.no>
Dato: onsdag 25. november 20
Til: Erling Eriksen <erling@fi-nor.no>
Kopi: Sakariassen Tor <Tor.Sakariassen@orland.kommune.no>, Solli Arne Martin 
<Arne.Martin.Solli@orland.kommune.no>
Emne: Flyrute Ørland
 
Jeg viser til vedlagte brev, samt skisserte kostnader ifm en korrespondanse jeg har hatt med Ola Olsen i 
tråden under.
 
Sj 132 lv/Ob Gunnerud har i epost til meg bekreftet at dette ruteopplegget vil være dekkende for 
Forsvarets behov. Jeg har ikke fått svar fra FLO/T på dette.
 
Det jeg må be dere sjekke er om vi har fått svar på brevet vi sendte til FD, evt hva status er?
 
Et raskere alternativ til en «utredning» er å få tilslutning og/eller positiv tilbakemelding på at skisserte 
ruteopplegg er å anse som et godt utgangspunkt. Jeg vil basert på min erfaring mene at foreslåtte 
ruteopplegg er rimelig i nærheten av hva som også vil være dekkende for Forsvarets behov under 
«normale omstendigheter». Ikke bare mht pendlere, men også kurs, øvelser og møteaktivitet for forsvarets 
personell når det åpnes for slikt i normalt omfang. 
 
Det haster litt for å kunne kvantifisere hva regjeringen må hoste opp av ressurser i de beintøffe 
budsjettforhandlinger som foregår. Helst et signal senest i løpet av morgendagen 26. nov.
 
 
 
 

Hei, Tom
 
En produksjon som dekker pendlingsmuligheter bør være slik:
 
Mandag rundtur morgen og ettermiddag, 4 leg
Tirsdag og Onsdag en tur morgen og en tur ettermiddag, 2 leg pr. dag
Torsdag rundtur morgen og ettermiddag, 4 leg

https://fi-nor.no/


Fredag OLA OSL morgen pluss en rundtur OSL OLA OSL på ettermiddag, 3 leg
Søndag en tur OSL OLA, 1 leg.
 
I forhold til «vanlig» produksjon med doble rundturer alle ukedager slik vi normalt har hatt, 
så er denne produksjonen redusert med ca 28%.
 
Vi må ha 2,8 mill/mnd for å dekke våre kostnader for en slik produksjon. 
 
I det korte bildet, med Covid effekt, bør vi ha garantert inntektsdekning fra staten opp til 2,8 
mill/mnd. Dette slik at tilskuddet dekker opp for manglende billettinntekter. 
 
I oktober hadde vi billett inntekter på kr. 1,77 mill. Første halvdel av november har gitt oss 
billettinntekter på kr. 825.000,-.
 
Jeg håper dette er fyldestgjørende. Ta kontakt ved behov for ytterligere info eller 
oppklaringer.
 
Ola

 
 

Vennlig hilsen,  
 
Tom Myrvold
Ordfører
Mobil: 488 67 329

E-post til og fra Ørland kommune er offentlig. Henvendelser som fører til saksbehandling arkiveres og blir dermed synlig 
på postlista. 
 

https://innsyn.fosendrift.no/Innsyn-ORL/registryentry

